



FU referat – d. 29. oktober 2025

Tilstedeværende:	Fraværende:
Eva Mærsk Jonathan Josva Schou Martin Engelbæk Halling Jacobsen Maya Hindsberg Nickolaj Oksen Gæst – Ozzy Askham - online	
SEK: René	

Programpunkter

Programpunkt	Referat
Velkommen og formalia	Eva kører mødet, indtil Jonathan kommer. René skriver referat. Ozzy Askham fra hovedbestyrelsen er med som gæst til aftenens møde.
Opgaver fra sidst	Jonathan: Forbered ”evaluering” af samværsudvalget og funktion til FU - Tilgår Oksen: Tag stilling deltagelse på DUF delegeret møde - Holdet er sat: Oksen, Victoria, Kolle, Maya, Eva, Jonathan og Martin. Og vi har i teorien plads til 2 mere. Maya, Jonathan, Eva, Oksen: lav bilag til hob - Done og afholdt. SEK: Koordinator FU afslutningsmiddag - Done og datoen bliver d. 17. november kl. 18.00
Siden sidst	Afholdt møde i UDDAK. Møde i politisk udvalg blev aflyst. Afholdt intromøde med Malene Kolle om DUF’s tipsudvalg. Vi har afholdt online webinar om deltagelse til generalforsamlingen.
UDDAK og indstillinger til KP og Forum	Valg af arrangører til Forum og Knudepunkt FU orienteres af UDDAK om hvem de har valgt til at arrangere Forum2026 og Knudepunkt2027. Udvalget orienterer at de har brudt proceduren omkring at varsle FU inden ansøgere orienteres. FU tager beskeden til efterretning. Henvendelse vedr. UDDAK Lukket punkt
Orientering om åbning af strategiudvalg 2026, og SEK-bistand.	FU orienteres om at udvalget åbner her for 2026, og at SEK regner med at kunne stille sekretariats bistand. FU tager orienteringen til efterretning og er glade for muligheden for sekretariats bistand.



Opsamling fra HOB 4 mødet	FU snakker om afviklingen af sidste hovedbestyrelsesmøde. Der snakkes om at sidste møde, havde nogle punkter som medbragte debatter med store følelser. FU sætter dog stor kærlighed til at folk har været glade for at vi kan diskutere svære emner hvor vi er uenige, og være ”gode venner” bagefter. FU nævner, at vi skal huske at være opmærksomme på, at programholder ikke nødvendigvis skal facilitere debatten.
Optagelse af nye foreninger - Dungeon64 og Larps from Ostland	Dungeon64 Foreningen optages uden forbehold. Larps from Ostland Foreningen optages med følgende forbehold: At foreningen inden 12 måneder skal ændre deres vedtægt: §3 – <i>Medlemskreds stk 7</i>. Så foreningen følger landsforeningens retningslinjer om, at alle medlemmer skal have fulde demokratiske medlemsrettigheder.
GF-punkter	- Indstilling af redaktionsudvalg og stemmetællere Indstilling af stemmetællere: Sofie Støvelbæk, Daniel Møbjerg, Charlie Andersen Indstilling af redaktionsudvalget: Består af dirigenterne og op til 3 personer. FU indstiller Louise Helth (SEK.), Nadia Due, Christinna Beeken. - Indkomne forslag Alle forslag gennemgås Vedtægtsændring – politikker og udtalelser – Holdes af Maya og Oksen. Vedtægtsændring – Afstand til GF – indsendt af Kompagni Gottheim - Forslagsstiller bliver kontaktet for at opklare fly spørgsmålet. Vedtægtsændring – Økonomisk overvejelser vedr. generalforsamling Vedtægtsændring – Fordeling af delegerede - <u>tages fredag</u> grundet solnedgangsklausul – præsenteres af Jonathan Forslag – Folkeoplysningspolitikken – Præsenteres af Nanna og Eva. Forslag – kontingent – indsendt af hovedbestyrelse – præsenteres af Jonathan. - Budgetlægning FU lægger et budgetforslag for 2026, som indstilles til generalforsamlingen. - Program og punkter FU ønsker at programmet kører som planlagt, men at den midterste forslagsblok forsvinder. Og man ønsker at sætte en Bifrosts 1-0-1 ind i programmet.
Procedure for Bifrosts priser og deltagelse/modtagelse på Forum	Udsættes til næste gang
Evt. håndtering/holdning til Jyde møde	Til de sidste par generalforsamlinger har en gruppe afholdt et møde under afviklingen, som de kalder ”jydemødet”. I Bifrost ønsker vi at folk praktiserer demokratiet og især til vores generalforsamlingen. Derfor synes forretningsudvalget at jydemødet er inden for spillereglerne, så længe alle som ønsker deltagelse er velkomne, og evt. kandidater til tillidsposter som deltager, behandles ordentligt.
Opgaver til næste gang	Jonathan - Svar henvendelse vedr. UDDAK



	Husk punkt til næste møde: Procedure for Bifrosts priser og deltagelse/modtagelse på Forum
Evt.	Tipsbekendtgørelsen Oksen informerer om at styrelsen (i DUF) skal behandle en opdatering på tipsbekendtgørelsen på deres møde d. 3. november